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SDP Pule nastavio je svoju tradiciju obilaska mjesnih odbora i održavanja press konferencija po

zaprimljenim pritužbama stanovnika diljem Pule, pa tako je danas došao red i MO Monte Zaro.

Press konferenciju održali su Siniša Gordić, tajnik gradske organizacije SDP Pule i gradski

vijećnik te Boris Siljan član predsjedništva SDP Pule i vijećnik u MO Monte Zaro.

- Na sreću aktualne gradske vlasti, MO Monte Zaro prilično je nezahtjevan mjesni odbor jer radi

svoje lokacije i već izgrađene infrastrukture, prije sada već više od 40-ak godina, ne zahtjeva

velika ulaganja, ali unatoč tome svejedno neki problemi koji nisu riješeni u drugim dijelovima

grada prelijevaju se i postaju problem stanovnika na Monte Zaru – rekao je Siniša Gordić.

- Osvrnuti ću se na tri stvari: parkiranje, park Monte Zaro i samački hotel. Kada spominjem

parkiranje, moram istaknuti kako je opterećenje vozilima na području MO Monte Zaro najveće u

ulicama Rovinjska, Gajeva, Tartinijeva. Uz površine unutar Centra Karlo Rojc koje su

pretvorene u parkirališne problem prekomjernog priljeva vozila nije riješen nego je samo

ublažen – rekao je Siniša Gordić.

Radi nerješavanja problema s parkirnim mjestima u samom centru grada, MO Monte Zaro

prisilno je postao jedno veliko opterećeno parkiralište tijekom radnog tjedna. U jutarnjim satima

ogroman broj ljudi kruži vozilima po Monte Zaru tražeći parkirno mjesto kako bi mogli parkirati i

stići na posao – rekao je Gordić.

Posebno taj problem dolazi do izražaja u ljetnim mjesecima kada na području Pule imamo

povećani broj turista među kojima su i oni koji svoj godišnji odmor provode u kamperu pa na

divlje kampiraju diljem Pule, od šuma pa do parkirališta o čemu sam već i govorio na sjednici

Gradskog vijeća Pule – rekao je Gordić.

Na Monte Zaru to se vidi na gornjem parkiralištu kod Centra Karlo Rojc, gdje se u ljetnim

mjesecima uredno parkiraju kamperi i bez ikakvog ustručavanja raskomote kao da su u

autokampu. Meni osobno ostala je u pamćenju scena kada je jedna obitelj na spomenutom

parkiralištu u večernjim satima uzela toliku slobodu da je čak montirala i mali bazen na

napuhavanje – rekao je Gordić.

Drugo na što bih se osvrnuo je park Monte Zaro, kada čovjek svakodnevno prolazi kroz taj park

zaokupljen svojim mislima možda i ne obraća pozornost na promjene koje su se dogodile. Ali mi

koji smo ovdje odrasli ne možemo ne primijetiti kako park ima sve manje zelenila, odnosno

bujno raslinje koje je prije bilo ili je uklonjeno ili obrezano toliko da je neprepoznatljivo. Istina,

bilo je nekakvih ulaganja u sami park odnosno održavanje i uređenje fontana, uređenje malog

igrališta za djecu te uređenje poznate zvjezdarnice, ali ono što bi trebalo činiti park to je zelenilo,

a toga sve manje i manje ima. Kako nije riješeno zalijevanje travnatih površina kada dođu ljetni

mjeseci park se pretvara u požutjelu površinu osušene trave i samoniklog bilja koje se može

nazvati korovom, a to ne priliči parku na ovakvoj jednoj lokaciji koja je praktički alternativni

centar grada – rekao je Gordić.

Treće i posljednje na što bih se osvrnuo je samački hotel u ulici Mate Balote koji svojom

adresom pripada MO Monte Zaro. Nažalost, taj samački hotel pretvorio se u ono što se nije

smjelo dogoditi. Ne brigom o ljudima koji žive u tom objektu te o održavanju samog objekta,
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danas imamo društveni problem koji je eskalirao toliko da od usputnih neprimjerenih

dobacivanja ženskim osobama to prerasta u uvrede i opasne prijetnje, dolazi do opijanja na

javnoj površini, tučnjava i koje kakvih drugih situacija o kojima nam pišu sami stanovnici u blizini

samačkog hotela – rekao je Gordić.

Meni neizmjerno žao što gradonačelnik Miletić nije pročitao već je odmah u startu odbacio

prijedlog SDP-a na proračun za 2021. godinu, kojim smo željeli da se prenamjene sredstva u

izgradnju novog kapitalnog objekta na nekoj drugoj lokaciji koji bi zamijenio postojeći samački

hotel, te tako omogućio i zbrinjavanje beskućnika na području Pule. Uz to u taj novi objekt

smjestili bismo stručne službe koje bi mogle pomoći ljudima koji su zapali u određene životne

probleme i spriječilo se da krenu putem korištenja raznih opijata, a primarno alkohola što

prouzrokuje niz drugih problema – rekao je Gordić.

Kada kažem da gradonačelnik Miletić nije niti pročitao naš prijedlog to su mogli vidjeti svi koji

prate sjednice Gradskog vijeća Pule, jer nam je predbacio kako smo mi predložili da Grad Pula

kupi trgovačko društvo Uljanik standard d.o.o. za 40 milijuna kuna, što ama baš nigdje nije

pisalo u prijedlogu – zaključio je svoje izlaganje Siniša Gordić.

Boris Siljan, vijećnik SDP-a u MO Monte Zaro preuzeo je riječ i osvrnuo se na promet i projekt

uređenja Huguesovog parka.

Želim se na samom početku osvrnuti na to zašto smo danas u Huguesovom parku – rekao je

Boris SIljan.

Projekt preuređenja ovog parka i njegovo već nekoliko godina stoji u ladici te ne znam što se

čeka, dnevno ovuda prolazi tisuće ljudi i par još i liči na nešto kada je lijepo vrijeme, ali kada

padne kiša park postaje kaljuža s lokvama. Također ovdje kao što vidimo je i spomenik Nikoli

Tesli, pa bi bilo krajnje vrijeme da se napokon park uredi i imenuje po velikanu koji ga krasi –

rekao je Boris Siljan.

Nadalje osvrnuo bih se i na promet, smatramo kako je nova regulacija u Švalbinoj ulici potpuni

promašaj te da izaziva samo dodatni kaos i nije nam jasno tko se toga uopće sjetio – rekao je

Siljan.

Obrazloženje da tom ulicom kamioni lakše napuštaju područje tržnice uopće ne stoji jer po tom

usponu niti jedan kamion ne ide nego ide ravno pored pošte prema Rivi i onda van grada.

Sadašnja regulacija prometa izaziva gužve dok u gradu vidimo ima života samo do ranih

poslijepodnevnih sati, a možemo samo zamišljati kakav kaos će nastati kada se i turisti pojave u

gradu tijekom ljetnih mjeseci – rekao je Boris Siljan.

Također moram reći kako smo mi kroz MO Monte Zaro zatražili postavljanje dodatnih prometnih

znakova te barem označavanje pješačkog prijelaza na inicijativu stanovnika koji prolaze

Kovačićevom ulicom, a pogotovo na križanju s Rovinjskom jer tamo dnevno cirkulira ogroman

broj ljudi i motornih vozila te je pitanje trenutka kada će se dogoditi neka prometna nesreća

pošto ljudi nesvjesno u vožnji smatraju da su na cesti prednosti prolaska i kada idu

Kovačićevom i kada idu Rovinjskom – zaključio je press konferenciju Boris Siljan.
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